
Ejerforeningen Pier 2 

Bestyrelsesmøde 4/2023 onsdag 3/5 kl. 10.30 hos Jette 

Deltagere: Jette, Niels, Verner, Flemming, Jørgen 

Referat: 

• Forbrugsregnskaberne på gas: Evt. tilretning af acontobeløb. Jørgens 
bilag tidligere udsendt 

o Fremsendt forbrugsregnskab gennemgås.  Jørgen Bech’s 
forslag til fremtidig acontobetaling for alle beboere 
accepteres, vel vidende at overgang til fjernvarme formentlig 
vil betyde en ny revision af beløbene 

• Evt. skift at rengøringsselskab. Bilag vedhæftet.  

o Nyt tilbud fra andet firma gennemgås. Accepteres. 

• PBS tilmelding af fællesudgifter for juni, orientering 

o Pga. fejl hos Mastercard kan tilmelding til PBS heller ikke ske 
for kommende måned. Forventes på plads for juli betalingen. 

• Nyt tilbud fra Bornfiber 

o Bornfiber vil ang. lægge fibernet ind uden betingelser. 
Firmaets tilbud skal foreligge skriftligt. Er dette korrekt, vil vi 
acceptere. Jette kontakter Bornfiber 

• Anmodning fra beboer om afdragsordning på tilbagebetaling af vand 
og gas. 

o Vi kan ikke gå ind i afdragsordninger, der vil betyde, at de 
øvrige beboere skal lægge ud. Afdragsønsket må derfor afslås. 

• Periodebalance 1/1 – 30/4 

o Der foreligger pr. d.d. kvartalsbalance. Den er ikke kommet til 
bestyrelsen forud for mødet, så den kan ikke diskuteres. 
Gennemses af Jette. 

• Evt.  

o Niels kan ikke deltage i GF Havnefrontens generalforsamling 
8.maj. Jette deltager i stedet. 

o Niels har aftalt, at der 22.maj kommer murer til reparation af 
nedslidte fuger i vestgavl. Vores bygningskonsulent deltager 
også. 



Ejerforeningen Pier 2 

o EF skal skifte elektriker efter Læby’s opkøb. Verner undersøger. 

 

Ref: Niels 

 

 

 

 

 

 

 


